
Z Á P I S N I C A  
 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 
dňa 19. septembra  2007 o 1500 hod. v zasadačke  OcÚ v  Priepasnom. 

 
 
 
 Zuzana Hrajnohová 

1. Dušan  Čúvala 

2. Dušan Kopas 

3. Ján  Potúček 

4. Vladislav Valihora 

 
 
 
 

PROGRAM  
 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. správa o hospodárení za prvý polrok 2007 v spoločnosti DREVOREZ 
4. správa o hospodárení za prvý polrok 2007 v obci 
5. správa o činnosti MŠ v školskom roku 2006/2007 
6. Rôzne : - schválenie zápisov v obecnej kronike 

- schválenie školského obvodu v Košariskách 
- podanie žiadosti o autobusový spoj 
- informácia o internete 
- oboznámenie s ďakovným listom – folklórne slávnosti 
- oboznámenie s ďakovným listom – Dunajská Lužná 
- zhodnotenie osláv 50. výročie obce, oslavy na Veľkej Javorine, futbalový 

turnaj v Dunajskej Lužnej, rozlúčky s prázdninami 
-  informácia o biomase – Hriňová 
- informácia o zavedení eura 

7. Diskusia 
8. Záver 

 
 
 

Za zapisovateľa zápisnice bola určená  Anna Švrčková, za overovateľov zápisnice boli 
určení  poslanci Ján  Potúček  a Vladislav  Valihora.  
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ROKOVANIE 

 
 

1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a prítomných privítala starostka obce,  
zároveň konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je schopné rokovať a uznášať sa. Potom 
prítomných oboznámila s programom zasadnutia ku ktorému neboli prijaté žiadne 
pripomienky a zasadnutie OZ sa riadilo daným programom 
 
2. Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
3. Konateľ spoločnosti DREVOREZ Priepasné s.r.o. oboznámil prítomných 

s hospodárením – výrobou, predajom, porezom za prvý polrok 2007 
 

4. O hospodárení za prvý polrok 2007 v obci oboznámila prítomných samostatná 
referentka Anna Švrčková 

 
5. Správu o činnosti v MŠ za rok 2006/2007 vypracovala riaditeľka Jana Valihorová 

a prítomných s ňou oboznámila starostka obce. 
 
6.Rôzne :  
Ø  Prítomní poslanci nahliadli do obecnej kroniky a schválili zápisy v nej za rok 

2005 a 2006 
      Za :  4    

             Proti :  0 
      Zdržal sa :  0 
 

Ø Ďalej starostka obce prečítala prítomným dodatok k školskému obvodu ZŠ 
v Košariskách, ktorú tento rok začali navštevovať 3 žiaci z našej obce 

      Za :  4    
             Proti :  0 
      Zdržal sa :  0 
 
 

Ø V ďalšom bode starostka obce informovala prítomných o žiadosti, ktorú podala na 
VÚC ohľadom autobusových prípojov : ranný spoj v týždni, aby išiel pre ľudí na 
Polianku – žiadosť podaná spoločne s obcou Polianka. Ďalšia požiadavka bola, 
aby jeden autobusový spoj išiel v nedeľu z Brezovej pod Bradlom cez našu obec 
na Myjavu a v popoludní späť. K tejto žiadosti sa pripojili i občania mesta 
Brezová. Z VÚC prišla odpoveď, že berú to na vedomie, pracovná komisia posúdi 
túto žiadosť a bude nás informovať o ďalšom postupe. 
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Ø Potom starostka obce informovala prítomných, že elektrický kábel k pripojeniu na 
internet je zakopaný, treba už len zapojenie od elektrární a osadenie antén, čo má 
na starosti firma XX net, ktorá bude tento internet prevádzkovať 

 
 
Ø  Starostka obce prečítala ďakovný list od mesta Myjava, za príspevok na folklórne 

slávnosti 
 
Ø Taktiež prečítala i ďakovný list z Dunajskej Lužnej, ktorej občania u nás strávili 

jeden deň počas osláv 50. výročia obce 
 

Ø Starostka obce spoločne s poslancami konštatovala, že akcie : 50. výročie vzniku 
samostatnej obce, slávnosti bratstva Čechov a Slovákov na Javorine, futbalový 
turnaj v Dunajskej Lužnej a rozlúčka s prázdninami sa vydarili. 

 
Ø Starostka obce prítomných informovala o exkurzií Subregiónu pod Bradlom 

v Hriňovej. Prvá zastávka tejto exkurzie bola vo firme MVL Štefánek, Trenčín, 
ktorí vypracovávajú žiadosti o dotácie z eurofondov. Tu boli zúčastnení starostovia 
informovaní, že prvé výzvy na predkladanie žiadostí budú v marci – máji 2008. 
Zároveň boli oboznámení i s operačnými programami – výzvami, cez ktoré je 
možné podávať projekty. V Hriňovej bola predvedená kotolňa na spaľovanie 
biomasy. Kotolňa v Hriňovej vykuruje sídlisko. 

 
Ø V pondelok 17.9.2007 sa starostka obce zúčastnila školenia, o ktorom informovala 

prítomných – išlo o zavedenie eura v obciach 
 
 

 
6.   Keďže bol program zasadnutia vyčerpaný starostka obce poďakovala  
prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila. 
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UZNESENIA 
 



U z n e s e n i e    č. 25/07 
 

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje Dodatok  č. 1 dohody o zriadení 
školského obvodu v Košariskách 
 Za :   4 poslanci 
 Proti :             0 
 Zdržal sa : 0 

 
 
U z n e s e n i e    č.26/07 

 
 Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje zápisy v obecnej kronike za rok 2005 
a 2006 
 Za :   4 poslanci 
 Proti :             0 
 Zdržal sa : 0 
 
 

U z n e s e n i e   č. 27/07 
 
 Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia za rok 2006 na tvorbu rezervného fondu vo výške 151 396,37 Sk.  
 Za :   4 poslanci 
 Proti :             0 
 Zdržal sa : 0 
 
Obecné zastupiteľstvo v Priepasnom berie na vedomie : 

• Správu o hospodárení v prvom polroku 2007 – DREVOREZ 
• Správu o hospodárení v prvom polroku 2007 - OBEC 
• Správu o činnosti Materskej školy za rok 2006/2007 
• Informáciu o podaní žiadosti o  autobusový spoj  
• Informáciu o pokračovaní prác na prípojke internetu 
• Poďakovanie od mesta Myjava a obce Dunajská Lužná 
• Informáciu o exkurzií biomasa - Hriňová  
• Informáciu o zavedení eura v obci 

 
 
 
………………………….         …………………………. 
      zástupca starostu                    starosta obce 
 

…………………………. 
 
 

…………………………. 
overovatelia 
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